
EL NOU HOSPITAL, O EL GRAN 
ENGANY DEL PARTIT POPULAR



Què ens ha quedat d’aquest engany?

• Un promesa electoral a les eleccions 
municipals del 2007.

• Un gran cartell de 18.000 euros.

• Una maqueta, una segona promesa electoral a 
les eleccions municipals del 2011.

• No hi haurà pressupost fins al 2015, any de les 
eleccions municipals. 

Tindran l’atreviment de fer una tercera 
promesa?



Què ens ha quedat d’aquest engany?

• Aquest gran engany del PP de Lina i Filiberto, 
encara no ha acabat.

• No sabem res de l’hospital, continuarem 
exigint-lo, amb mes o menys esperances.

• Però alguna cosa ha quedat, la petició 
d’expropiació forçosa per part dels propietaris 
dels terrenys. 

La constatació d’una gestió nefasta on el gran 
perjudicat és el poble d’Ontinyent.



Què passa amb els terrenys, 
no eren a cost 0?

• Septembre 2008; es signa el conveni urbanístic de cessió del 
terrenys; 8 meses després d’haver-los presentat.-

jueves, 10 de enero de 2008

“La alcaldesa de Ontinyent, Lina Insa, acompañada por el primer teniente alcalde y 
concejal de Urbanismo, Filiberto Tortosa, ha presentado esta mañana a los medios 
de comunicación la localización de los terrenos del nuevo hospital de Ontinyent….

Según ha señalado la alcaldesa “estos terrenos se consideran Red Primaria de 
Equipamientos y están adscritos al desarrollo de un sector de suelo residencial”. El 
ayuntamiento, comenta la alcaldesa, “ha negociado la cesión anticipada de estos 
terrenos por parte de sus propietarios, quienes han mostrado su buena 
disposición, pudiéndose llegar así a un acuerdo muy positivo, ya que obtenemos la 
parcela con coste cero y además de forma rápida para poderlos ceder a la 
conselleria de Sanidad



Què passa amb els terrenys, 
no eren a cost 0?

• Juny del 2009, nou mesos després de la signatura del 
conveni, el regidor d’Urbanisme Sr. Tortosa, signa el decret 
1408/2009, acceptant la cessió i la reserva d’aprofitament.

Aquesta acceptació,  lesiva i dictada per òrgan incompetent; es signava el juny del 
2009 malgrat que  les unitats d’execió Llombo 1, Llombo 2 i Llombo 3 (on està 
adscrit l’aprofitament urbànistic) ja eren una ficció.

• Desembre 2009, Cessió terrenys per a la construcció del nou 
hospital (cessió que mai va acceptar la conselleria)

• Al plenari s’ens torna a insistir  “ELS TERRENYS HAN SIGUT CEDITS A 
L’AJUNTAMENT SENSE CAP COST PER AL MATEIX”



ERA IMAGINABLE EL JUNY DEL 2009 L’EXECUCIÓ AL 
BARRI DEL LLOMBO DE 4.000 VIVENDES?

• La Costera/LAS PROVINCIAS.- 10.02.08
Las inmobiliarias de Ontinyent no venden viviendas desde el pasado verano

Los constructores dicen que lo peor está por venir y que se producirá el cierre 
escalonado de muchos de los negocios 

La crisis "financiera" que ahoga al sector inmobiliario también ha llegado a la 
capital de la Vall d'Albaida. Promotores, constructores y agentes de la propiedad 
explican la crítica situación actual a partir de los problemas con las entidades 
bancarias. El dato es demoledor: "no se ha vendido ni una sola vivienda de renta 
libre desde después del verano". 

El presidente de promotores y constructores, apunta que la situación "está mal, 
pero lo peor está por venir". Varios son los factores que explican la coyuntura 
actual. En primer lugar están los bancos que han pasado "de financiar el 100% de 
la compra de un solar hace seis meses a no dar nada porque los pisos no se 
venden".



DEFENSEM ELS INTERESSOS GENERALS 

• Entenem que la gestió del Partit Popular va ser la més 
gravosa per a l’interés general. Acceptant 
l’aprofitament urbanístic al juny del 2009, ja es sabia 
que els terrenys resultarien molt mes cars amb aquesta 
operació “a coste 0” que expropiant-los directament.

• El Govern d’Ontinyent encetarà totes les vies possibles 
en defensa dels interessos generals, començant per la 
declaració de lesivitat del decret 1408/2009, signat el 
24 de juny del 2009 pel Sr. Filiberto Tortosa.


